
Zápis ze zasedání parlamentu 
02. 11. 2016 

Kolej Orlík 

Zápis provedl: Kateřina Pacáková 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:20 

1 Schválení programu schůze 
Michal Halenka seznamuje delegáty s ním navrženým programem, který byl poslán do 
konference parlamentu. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání v následujícím znění: 

1. Informace z klubů 
2. Informace z AS 
3. Schválení stanov klubu Čajovna 
4. Schválení stanov klubu STOH 
5. Schválení stanov klubu Silicon Hill 
6. Různé 

OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Informace z klubů 
Pod-O-Lee: Proběhla akce prvák, připravujeme Benchpress, 3.11. proběhne        
československá párty 
Čajovna: řešili jsme systém vedení a řízení klubu, upravili jsme IP a zveme 16.11. na               
degustaci dýmek , na FB najdete cestovatelské večery 
STOH: nechali jsme vyčistit koberec, proběhlo Deskohraní, probíhá Turnajová liga 
BUBEN: začíná fungovat kartový systém, řešíme připojení přes CIIRC, v sobotu otevíráme            
udírnu 
HK: zástupce delegáta Martin se představuje, funguje nám propojení s bankovním účtem,            
opravujeme podlahové krytiny 
SIN: proběhla zahajovací párty, večer deskových her, dnes nabíráme nové adminy 
SH: proběhl Halloween (asi 400 lidí) bez problémů, teď probíhají DOD projektů 
BEST: proběhl regionální meeting, zvolili jsme Treasurera, příští týden proběhne EBEC,           
spuštěny přihlášky na jarní kurzy 
FIT++:  máme web a přihlášky, 10.11. spoluorganizujeme narozeniny FITu  
ESC: Petr (předseda) se představuje, rozjíždíme exkurze do firem, hravou dílnu pro            
středoškoláky 
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3 Informace z Akademického Senátu 
Představuje se Tomáš Doktor (místopředseda SK AS).  
<záznam bude doplněn> 

4 Schválení stanov klubu Čajovna 
Tomáš Suk představuje stanovy, které byly konzultovány s legislativní skupinkou. 
J. Knap (SIN) vznáší připomínku k bodu o referendu (který se nevztahuje na předsedu) a o                
bodu o majetku klubu. 
Probíhá diskuze a T. Suk ujasňuje detaily. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje stanovy klubu Čajovna zaslané do          
konference Parlamentu dne 23.10.2016 ve 20:55.” 
OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 

 

5 Schválení stanov klubu STOH 
Petr Hnyk představuje stanovy, které nebyly předtím připomínkovány. 
Jsou vzneseny tři připomínky k jednotlivým bodům ve stanovách. 
Probíhá diskuze o postupu upravení a zapracování připomínek. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje stanovy klubu STOH zaslané do          
konference Parlamentu dne 31.10.2016 ve 23:59.” 
OHP: 10; 0:8:2 → Usnesení nepřijato 
 

6 Schválení stanov klubu Silicon Hill 
J. Huspek představuje stanovy klubu a jejich významné změny. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje stanovy klubu Silicon Hill zaslané do           
konference Parlamentu dne 26.10.2016 ve 22:08.” 
OHP: 10; 8:0:2 → Usnesení přijato 
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7 Různé 
J. Huspek informuje o problému s nefunkčními pračkami, který po diskuzi bude řešen na              
RSS. 
Petr Pulc (AVC ČVUT) se představuje a ptá se na rozdělení hlasů za externí kluby.               
Informuje o zaslané Výroční zprávě za 2015.  

Konec zasedání 20:26 
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